
  

 

 

Beste leden van de raad. 
 
Ondanks dat ik op de inspreekavond op het VHL plein al mijn zorgen heb geuit over het 
plan van de 50 sociale huur woningen voor Oekraieners, doe ik dat middels deze brief 
nogmaals. 
Ik maak me zorgen over het feit dat er via achterkamer politiek zo goed als al besloten is 
dat er 50 woon units komen voor oekraieners. Niet omdat deze uit het gemeentehuis 
weg moeten, maar om de particuliere huursector te ontzien. Dat betekent dus dat er 
buiten de mensen uit het gemeentehuis nog eens 115 mensen vanuit VHL geïmporteerd 
worden naar Meerkerk. Ons dorp groeit en groeit maar niet doordat jongeren zich hier 
kunnen vestigen en een gezin kunnen beginnen. Meerkerk groeit door import uit andere 
landen. Ook in de sociale huurwoningen in mijn buurt is geen enkele Meerkerkse inwoner 
geherhuisvest!! 
Dat mijn kinderen na 8 jaren inschrijving nog niet eens in aanmerking komen voor een 
woning in Meerkerk maakt mij erg verdrietig. Helemaal omdat de nieuwkomers deze 
binnen 3 jaar toegewezen krijgen. 
Dat deze units voor 2 jaar voor hen zijn betekend dus ook dat zij na 2 jaar door gaan 
stromen naar de reguliere huur/woningmarkt. Terwijl deze dus al volledig oververhit is. 
Waarom zo'n haast met het neerzetten voor woningen van nieuwkomers en niet voor de 
jeugd van Meerkerk? Ook zij zijn hier opgegroeid en gevestigd. Ook zij willen niet ergens 
anders heen om opnieuw te moeten beginnen. Waarom wordt hier geen rekening mee 
gehouden?? 
Wat gebeurt er met het gemeentehuis als deze leegstaat? Komen daar appartementen in 
voor ouderen of jongeren of worden er dan gewoon weer nieuwe asielzoekers in 
geplaatst? 
Nergens vind ik de visie van jullie daarop. 
Mijn dringende vraag is, denk eens aan de eigen inwoners. Aan de jeugd en aan de 
toekomst van dit mooie dorp voordat Meerkerk niet meer voor de Meerkerkers is!! 
Laat dit na de fusie niet de 2e grote fout worden... 
 
Met vriendelijke, maar bezorgde, groet 
Patricia Ouwerkerk 
 


